

请通过 Email 传送此订房表至 Please Email to Reservation Department
 咨询电话 Tel: 吴先生 Mr.Wu +86-13570392084 邮箱 Email:157243730@qq.com

订房代号 Rv No.<酒店填写>:

■新预订 New Booking

<input type="checkbox"/> 入住日期 Check in Date :	<input type="checkbox"/> 退房日期 Check out Date :
<input type="checkbox"/> 房客姓名 Guest name :	
<input type="checkbox"/> 入住人数 Number of Guest:	
<input type="checkbox"/> 邮箱 E-mail:	<input type="checkbox"/> 联络电话 TEL:

间数 Room No.	房型 Room type	床型 Bedding	优惠价 Special Rate	备注 Remark
	小镇房	大床 (200cm x 200cm*1) King Bed (200cm x 200cm*1)	RMB 658 元	包含两份早餐 Including 2 Breakfasts
	小镇房	双人床 (135cm x 200cm*2) Twin Beds (135cm x 200cm*2)	RMB 658 元	包含两份早餐 Including 2 Breakfasts

※以上价格含税及服务/Above room rates are inclusive government tax and service charge.
※以上房间价格(优惠价)仅限预定3月19日之前预定/The favorable room price as above is only for reservation before 19th March.

※预定截止日期后, 房间预定根据酒店实际情况而定/After the deadline, room reservation will be determined according to the actual situation of the hotel.

※住房时间下午2时以后, 退房时间至隔日中午12时止/ Check in time: 14:00; CheckoutTime:12:00

※取消政策: 请在抵达前7日下午16:00前通知取消。如果在抵达前7天之内取消或未按预订入住, 则将收取一晚房费作为取消费。

Cancellation Policy: Room can be canceled by 16:00pm 7 days prior to arrival, If cancellation occurs within 7 days of arrival or if no show occurs, a one night cancellation fee will be assessed.

※预定成功后酒店会回复订房确认书, 方表示预订完成且成功。

A confirmation letter will be sent to you once the booking has complete.

接机服务 / Airport Transfer Request

酒店免费提供广州白云机场接机巴士(车程 40 分钟), 入住客人可填写接机预定信息并发送本预定表至预定邮箱, 以下时间均准点发车, 过时不候, 请提前 5 分钟在广州白云机场国内到达大厅 A12 号门候车。非住店客人不接受预定, 与住客同行收费人民币 40 元/人。

Hotel guests can take free airport shuttle from Guangzhou Baiyun Airport to hotel(40mins), please fill your flight details and sent back to reservation email box.

The shuttle will departure on time, please waiting at Gate A12 of Guangzhou Baiyun Airport Domestic Arriving Hall at least 5mins ahead of shuttle time.

Non-hotel guest reservation will not accept, people who are not living in hotel but accompany with hotel guest will be charge ¥40RMB/per.

广州白云机场-酒店(Guangzhou Baiyun Airport - Hotel) :

10:10 , 12:10 , 14:10 , 16:10 , 18:10 , 20:10

人数 / No. of Passenger:	联络电话 / TEL:
降落时间 / Arrival Time :	班机信息 / Flight No. :
班次选择 / Shuttle Time:	